

# Aurora



## Synopsis

The future lies divided between the sky and the earth. Below, the ground has been transformed into a forbidden realm, a gel-like substance that swallows everything in its path, and a towering forest of colossal trees. Humanity finds itself trapped inside "suspended cities," aloft in the sky, their very foundations threatened by impending collapse. Two boys, one born in the highest and the other in the lowest stratum of their city, have lost their places in society. They meet and descend into the forbidden realm. Fate intertwines their paths as they embark on this perilous descent into the forbidden depths. Within the lethal confines of the forest, they encounter a girl who is a beacon of hope amidst the shadows. Together they traverse the forbidden expanse, encountering a myriad of beings and civilizations previously unknown. To their surprise the seemingly primitive denizens of the forest harbor a civilization far more advanced than their own. Together, they venture into the enigmatic depths of the forest, unraveling its secrets and delving into the intricate lives of its inhabitants. Through their journey, they discover the truth behind the division of the world between earth and sky, while also unveiling the essence of their own existence and the boundless potential of their humanity.

## Comment

The eyes of the two boys are captivated by the beauty of the colossal arboreal expanse. Towering trees, their branches stretching beyond the reach of sight, provide a playground for the forest's denizens, who flit between them with effortless grace. Joining the forest people in their hunt and gather, the boys are swept away in a whirlwind of wonder. Giant gelatinous creatures float through the air, while enigmatic colossal trees give birth to new life. The very concept of life is reimagined, offering the possibility of rebirth and boundless freedom. Are these wonders the work of magic, or perhaps the fruit of advanced technology? Bewildered yet exhilarated, the boys are drawn into a world unveiled by the forest and its people. Perhaps the future of humanity holds a freedom far greater than what we can currently imagine.

## ARCH Inc.



An animation planning and production company established by an animation producer with over 20 years of industry experience, contributing to numerous original productions, and an app game executive with a background in founding and managing

multiple app game companies. In addition to a diverse staff with extensive careers in animation, publishing, music, and merchandise, the company benefits from a senior researcher from the National Institute of Advanced Industrial Science and Technology serving as a technical advisor and an associate professor from Keio University acting as an advisor for overseas development.

## Company Contact

101 St. Hills Yoyogi, 1-55-14 Yoyogi, Shibuya-ku, Tokyo  
HP: <https://archinc.jp/en/>

## Credit



Director / Original Story: Kazuya Murata  
Produce: ARCH Inc.

# Aurora



## Synopsis

L'avenir est partagé entre le ciel et la terre. En bas, le sol s'est mué en un royaume interdit, une substance gélatineuse engloutissant tout sur son passage, et une forêt d'arbres colossaux. L'humanité se retrouve recluse dans des "villes suspendues", dans le ciel, dont les fondations mêmes vacillent sous la menace d'un effondrement imminent. Deux garçons, l'un né dans la strate la plus haute et l'autre dans les profondeurs de leur cité respective, ont perdu leur place dans la société. Ils se rencontrent et s'enfoncent dans le royaume interdit, leurs destins se liant au cours de cette périlleuse descente vers les abysses. Dans les limites mortelles de la forêt, ils rencontrent une jeune fille, lueur d'espoir au cœur des ténèbres. Ensemble, ils traversent l'étendue interdite, découvrant une myriade d'êtres et de civilisations jusqu'alors inconnus. À leur grande surprise, les habitants primitifs en apparence de la forêt abritent une civilisation bien plus avancée que la leur. Guidés par leur soif de découverte, ils s'aventurent dans les profondeurs énigmatiques de la forêt, perçant ses secrets et s'immergeant dans la vie complexe de ses habitants. Au fil de leur voyage, ils déterrent la vérité derrière la division du monde et explorent l'essence de leur propre existence, révélant le potentiel illimité de l'humanité.

## Commentaire

Les yeux des deux garçons sont captivés par la beauté de la colossale étendue arboricole. Des arbres gigantesques, dont les branches s'étendent à perte de vue, servent de terrain de jeu aux habitants de la forêt, qui volent entre eux avec une grâce sans effort. Rejoignant les sylvestres dans leur quête de nourriture, les garçons sont emportés dans un tourbillon d'émerveillement. Des créatures gélatineuses géantes flottent dans l'air, tandis que d'énigmatiques arbres colossaux donnent naissance à une nouvelle vie. Le concept même de la vie est réimaginé, offrant la possibilité d'une renaissance et d'une liberté sans bornes. Ces merveilles sont-elles l'œuvre de la magie ou peut-être le fruit d'une technologie avancée ? Déconcertés mais exaltés, les garçons sont entraînés dans un monde dévoilé par la forêt et ses habitants. L'avenir de l'humanité est peut-être porteur d'une liberté bien plus grande que celle que nous pouvons imaginer aujourd'hui.

## ARCH Inc.



Une société d'animation et de production de contenu créée par un producteur d'animation ayant plus de 20 ans d'expérience dans l'industrie et ayant contribué à de nombreuses productions

originales, et par un dirigeant de jeux d'application ayant fondé et géré plusieurs sociétés de jeux d'application. En plus d'un personnel diversifié avec des carrières étendues dans l'animation, l'édition, la musique et les marchandises, la société bénéficie d'un chercheur principal de l'Institut national des sciences et technologies industrielles avancées en tant que conseiller technique et d'un professeur associé de l'Université de Keio en tant que conseiller pour le développement à l'étranger.

## Contact

101 St. Hills Yoyogi, 1-55-14 Yoyogi, Shibuya-ku, Tokyo  
<https://archinc.jp/en/>

## Crédit



Réalisateur/histoire originale: Kazuya Murata  
Production: ARCH Inc.